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Protokół nr 6/2019

VI Posiedzenie w dniu 30 maja 2019 
Nagranie z posiedzenia dostępne jest w serwisie YouTube na kanale Gmina Miedźno.
Obrady rozpoczęto 30 maja 2019 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 13:48 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 6 członków.
Obecni:
1. Anna Chudaszek
2. Elżbieta Makles
3. Konrad Puchała
4. Agnieszka Szczypiór
5. Małgorzata Szymonik
6. Czesław Trzepizur
7. Piotr Wawrzyniak
Goście:
1. Krzysztof Zyśk – Inspektor w Referacie Rolnictwa i Gospodarki Komunalnej

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
Otwarcia  posiedzenia  Komisji  oraz  przywitania  obecnych  na  posiedzeniu  radnych  i  gości,  dokonał 
przewodniczący Konrad Puchała. Przedstawił proponowany porządek obrad.

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. Zaopiniowanie projektów uchwał.
3. Sprawy różne.
4. Przegląd zrealizowanych i realizowanych inwestycji.
5. Ocena  stanu  technicznego  dróg  gminnych  po  sezonie  zimowym  z  określeniem  potrzeb 

remontowych.
6. Zapoznanie  się  ze  stanem  technicznym  przeprawy  nad  rzeką  Liswartą  w  miejscowości 

Władysławów.
7. Zakończenie posiedzenia komisji.

Wobec braku propozycji zmian Przewodniczący poddał porządek obrad pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad. 
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Anna  Chudaszek,  Elżbieta  Makles,  Konrad  Puchała,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata  Szymonik, 
Czesław Trzepizur
NIEOBECNI (1)
Piotr Wawrzyniak
Porządek obrad został przyjęty.

2. Zaopiniowanie projektów uchwał.
Wobec  braku  projektów  uchwał  do  zaopiniowania,  Przewodniczący  przeszedł  do  kolejnego  punktu
w porządku obrad.

3. Sprawy różne.
Przewodniczący Puchała przedstawił wniosek Referatu Rolnictwa i Gospodarki Komunalnej dotyczący 
wykupu przez Gminę nieruchomości gruntowej tj. dz. ewid. 581/1, położonej w obrębie ewidencyjnym
i miejscowości Borowa. Poprosił inspektora Zyśka o dodatkowe wyjaśnienia.
Inspektor  Zyśk  przedłożył  radnym  do wglądu  mapę,  na  której  znajduje  się  nieruchomość  gruntowa,
a następnie omówił cel jej wykupu. 
Radna Makles zapytała, czy kwota 5740,00zł jest kwotą za całą działkę.



Inspektor Zyśk odpowiedział, że tak. Dodatkowo Gmina będzie musiała pokryć koszty notarialne.
Wobec  braku  innych  pytań  Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  wniosek  Referatu  Rolnictwa
i Gospodarki Komunalnej. 
Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosek Referatu Rolnictwa i Gospodarki Komunalnej. 
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Anna  Chudaszek,  Elżbieta  Makles,  Konrad  Puchała,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata  Szymonik, 
Czesław Trzepizur
NIEOBECNI (1)
Piotr Wawrzyniak
Wniosek został przyjęty.
Wobec braku innych pytań Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu w porządku obrad.

4. Przegląd zrealizowanych i realizowanych inwestycji.
Przewodniczący Puchała odczytał  zakres zrealizowanych i realizowanych inwestycji na terenie Gminy 
Miedźno. 
Inspektor Zyśk nawiązując do inwestycji pn. „rozbudowa Drogi Gminnej 656027S (ul. Łąkowa) wraz
z  budową zjazdów w miejscowości  Miedźno”,  powiedział,  że  termin  wykonania,  który  przypada  na 
wrzesień bieżącego roku jest terminem zgodnym z umową. Po naradzie koordynacyjnej z wykonawcą 
poinformował  on,  że  jeżeli  prace  będą  przebiegały  bez  żadnych  problemów,  to  zakończenie  może 
nastąpić nawet w lipcu bieżącego roku. 
Przewodniczący Puchała kontynuował przedstawianie inwestycji. Nawiązując do zakończonego zadania 
pn. „wykonanie prac ziemnych koparką linową, polegających na oczyszczaniu terenu z zanieczyszczeń”, 
poprosił inspektora Zyśka o wyjaśnienie tego zadania.
Inspektor Zyśk wyjaśnił, że jest to teren gminny, zlokalizowany w obrębie mostu, na którym znajduje się 
niewielki staw. Został on wyczyszczony. Teren ten posiada przeznaczenie rekreacyjne. 
Przewodniczący Puchała kontynuował przedstawianie inwestycji.
Inspektor Zyśk nawiązując do zadania pn. „zakup kostki brukowej i wyrobów betonowych”, wyjaśnił, że 
gmina  sama zakupuje kostkę  i  wyroby betonowe,  aby uniknąć  dodatkowych  kosztów za  zakup,  czy 
dostarczenie towaru itp. 
Przewodniczący Puchała zaproponował, aby komisja udała się do ww. miejsc, gdzie inwestycje zostały 
już wykonane bądź są w realizacji. Dodał, że radni mogą zgłaszać miejsca, do których powinni również 
pojechać.
Radna Makles zapytała, co z ulicą Golczewską, gdzie droga po wykonaniu przyłącza wodociągowego 
zapadła się.
Inspektor  Zyśk  odpowiedział,  że  droga  ta została  już  naprawiona  w  ramach  gwarancji,  w  związku
z wykonywaniem wcześniejszych prac, wykonawca odtwarzał nawierzchnię oraz uzupełniał. 
Radna Makles zapytała, czy komisja mogłaby udać się również do m. Wapiennik przy ul. Wołyńskiej. 
Dodała,  że  mieszkańcy  wjeżdżając  na  posesję  dużymi  samochodami  uszkadzają  mostki  i  po 
intensywnych opadach rowy zapełnione są wodą. 
Przewodniczący Puchała powiedział, że komisja może udać się do m. Wapiennik, jednak nadmienił, że 
utrzymanie zjazdów należy do właściciela nieruchomości. 
Radna  Szymonik  zapytała,  czy  studzienki  kanalizacyjne  w  m.  Ostrowy  nad  Okszą  czyszczone  są 
regularnie. 
Przewodniczący  Puchała  powiedział,  że  studzienki  kanalizacyjne  na  drogach  wojewódzkich  były 
czyszczone na początku bieżącego roku. 
Radna Szymonik powiedziała,  że na ulicy Kościuszki najwięcej wody gromadzi  się po intensywnych 
opadach deszczu. Przyczyną tego jest istniejące tam wzniesienie.
Inspektor Zyśk powiedział, że ul. Parkowa w m. Ostrowy nad Okszą była wykonywana jesienią ubiegłego 
roku. 
Radny Trzepizur powiedział, że Starosta Kłobucki wykonywał przegląd dróg powiatowych, w związku
z czym zapytał, czy wiadomo coś na temat remontów dróg powiatowych. 
Przewodniczący  Puchała  powiedział,  że  umowa  z  wykonawcą  została  podpisana  i  prace  zostały  już 



rozpoczęte. Nie jest jednak w stanie powiedzieć kiedy zostanie naprawiona droga w m. Władysławów. 
Radna Szymonik powiedziała, że 8 stycznia zgłaszała o pomalowanie przystanków w m. Ostrowy nad 
Okszą oraz Rywaczki. Zapytała, czy można by było zrealizować to zadanie.
Inspektor Zyśk zanotował powyższą informację.
Radna Szymonik zapytała, czy istnieje możliwość zamontowania świateł ostrzegawczych na przejściu dla 
pieszych w m. Ostrowy nad Okszą. Dodała, że przejście znajduje się na wzniesieniu, przez co jadący tir  
nie jest w stanie go zauważyć. 
Przewodniczący Puchała powiedział, że komisja uda się na miejsce, gdzie znajduje się ww. przejście dla 
pieszych. 
Dalsza część posiedzenia komisji odbyła się w terenie. 
Komisja podczas wyjazdu w teren udała się do Miedźna, Ostrów nad Okszą, Borowej, Władysławowa, 
Izbisk oraz Wapiennika. Inspektor Zyśk omówił poszczególne inwestycje na terenie Gminy Miedźno. 

5.  Ocena  stanu  technicznego  dróg  gminnych  po  sezonie  zimowym  z  określeniem  potrzeb 
remontowych.
Komisja zapoznała się ze stanem technicznym dróg po sezonie zimowym na terenie Gminy Miedźno.

6.  Zapoznanie  się  ze  stanem  technicznym  przeprawy  nad  rzeką  Liswartą  w  miejscowości 
Władysławów.
Komisja  zapoznała  się  ze  stanem  technicznym  przeprawy  nad  rzeką  Liswartą  w  miejscowości 
Władysławów.

7. Zakończenie posiedzenia komisji.
Przewodniczący Puchała zamknął posiedzenie Komisji o godz. 13.48.
 

Przewodniczący Komisji
(-) Konrad Puchała

 

Przygotował(a): Joanna Deska

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


